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Emne: Skolebestyrelsesmøde 

 

 

Møde dato 

24. maj 2018 

Mødested 

Mødelokalet på 1.sal 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00 - 21.00  

Møde nr. 

 

Mødeleder  

Rikke Fræhr Piihl 

Afbud til 

Rikke Fræhr Piihl 

Deltagere:    

Anders Backe, Jacob Bøgh, Jacob Kuhn,  

Jan Høgh Pedersen, Karin Stoltenberg, Rikke 

Fræhr Piihl, Jacob Søndergaard. 

Jette Roost, Lars Bjarne Andersen, Christina 

Wittrock 

Elevrepræsentanter: - 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: Jacob Bøgh, Jan Høg Pedersen, Christina Wittrock 

Referent: 

Dagsorden 

 

1 Opfølgning og godkendelse af referat  
Punkter til evt. 
Relevanschecker 
5 min 

 

Ingen punkter til eventuelt. 

2 Nyt fra formand og skolebestyrelsen 
Næste skolebestyrelsesmøde er flyttet fra 
19. juni til 14. juni. 
 

Afbud fra Jacob Kuhn, Anders Backe til 

næste møde. Der meldes afbud til næste 

Brugernævnsmøde da det ligger samme 

aften som skolefesten. 

3 Nyt fra skolen 

Skoleårets planlægning 

Herunder tilbagemelding på ansøgning om 

§ 16 b 

Ansættelse af lærer 

Ansættelse af pædagogisk personale 

Jette orienterede om arbejdet med 

planlægning af næste skoleår. Der arbejdes i 

tæt dialog med personalet med fag- og 

opgavefordeling, skoleårets aktiviteter, 

kalender. Der er god stemning omkring 

arbejdet. 
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Side 2 

 Jette fremlagde forslag til ansøgning om 

§16b. Skolebestyrelsen bakker op om 

ansøgning i 4.b. JR undersøger sammen 

med Rikke og Jan begrundelserne nærmere 

fra teamet i 4. a og deres ansøgning. 

Jacob S, Jacob B og Rikke deltager i 

ansættelse af lærer. 

Skolebestyrelsen bakker op omkring 

fastansættelse af pædagogisk personale. 

 

4 Forslag til budgetudvidelser, udd. 

Området generelt/ JR 

Orientering og drøftelse af evt. forslag, se 

bilag 

 

Skolebestyrelsen på Harte skole fremsender 

følgende ønsker til budget 2019: 

 

Skolebestyrelsen vil foreslå, der afsættes 

ekstra penge i større omfang til 

vedligeholdelse og gennemgribende 

opgradering af skolernes udearealer og 

legepladser, således at de i højere grad kan 

anvendes til udeundervisning. 

  

Skolebestyrelsen vil foreslå, der fortsat 

tildeles ekstra penge til arbejdet med co-

teaching ude på skolerne. 
-  

5 Elevfravær / JR 

Skoleforvaltningen har bedt skolerne 

skærpe deres procedure omkring 

elevfravær. Orientering om status på 

elevfravær på Harte skole. Orientering om 

udvikling af ny procedure fra 1. august 2018 

på baggrund materialet fra forvaltningen, se 

bilag. 

 

Jette gennemgik kort baggrunden for den 

nye procedure omkring elevfravær, den 

træder i kraft pr. 1. august 2018. Jette 

gennemgik Harte skoles elevfravær i 

skoleåret 17-18. Det gennemsnitlige fravær 

pr. elev på Harte skole ligger under 

kommunens gennemsnit. Skolebestyrelsen 

vil på et senere tidspunkt drøfte holdningen til 

den ekstraordinære frihed eleverne afholder. 

 

6 Skolemad/ JR 

Drøftelse på opfordring af Børne- og 

uddannelsesudvalget, se bilag. 

 

Punktet blev drøftet. Skolebestyrelsen ønsker 

ikke madordning på Harte skole. 

7 Stillingsopslag/JR 

Der skal ansættes en læreruddannet 

indskolingsleder og stillingen opslås 28. 

maj. Drøftelse af Jettes udkast. 

 

Jette skal ændre stillingsopslaget, så der er 

mere input fra stillingsopslaget til 

skolelederstillingen. 
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Side 3 

Rikke, Karin, Jacob S, Jacob K deltager i 

samtalerne d. 21. juni. Jacob B deltager også 

d. 26. juni, hvis der bliver 2. runde. 

 

8 Skolefest/ RF 

Status på de forskellige opgaver. 
 

Drøftelse af de forskellige opgaver. 

9 Indkøb for sponsorpenge 

Hvis muligt fremlægges samlet budget for  

anskaffelse af vippen, den lille klatrevæg og 

hængekøjerne, incl. faldunderlag og 

opsætning. 
 

 
Karin har været i dialog med firmaerne og 
kommunen. Efter drøftelse er det aftalt, at vi 
arbejder videre med etablering af vippe og 
hængekøje uden faldunderlag. Karin er 
tovholder indtil videre. Lars Bjarne, Eigil og 
Jette hjælper. 
 

10 Evt. Intet til referat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


